
Referat FU møde 05.03.2024
Deltagere: Jørgen, Lars, Per Kim, Cecilie, Kasper, Winnie, Belinda & Allan

1. Tilrettelæggelse af generalforsamling

Planlægning

Vores medlemsaktiviteter ligger ofte på et ’skævt tidspunkt’, hvor det fx kan være svært at nå at spise 
aftensmad inden aktiviteterne begynder. Derfor inviterer vi i år til generalforsamlingen på frivillig 
sammenspisning kl. 18.

Det er aftalt at Lars og Cecilie står for maden. De mødes på Blegen tidligere og laver mad sammen.

Lars står for øl og vand på dagen og Winnie tager sig af kaffen.

Beretninger

Jørgen er næsten færdig med sin beretningen. 

Han kommer til at lægge vægt på:

- hvad der er sket i den forgangne periode og han vil lægge vægt på at vi det kommende år vil være 
mere aktive end vi er nu. 

- Han vil fortælle at medlemsmøderne i den kommende periode vil handle meget om forberedelserne 
til KRV25.

- Han vil komme nærmere ind på EP valg.
- Jørgen har været i dialog med regionrådsmedlem Maja Vedr. Brystscreening. Den vil blive placeret i 

Nakskov. Det er værd at nævne for Regionen at kigge ind i Flex el. lign. 

Anne kommer og fortæller lidt om hvad der sker på Christiansborg, bl.a. ældreudspillet og Pias frieri til Lars 
Løkke.

Lars og Per Kim laver beretning sammen og kommer hver især ind på hver deres områder.

Årsregnskab

Lene står for regnskab

Valg

Alle har et ønske om at genopstille.



2. Repræsentantskabsmøde i Storkreds Sjælland

Vi har tre pladser.

Der er som udgangspunkt ingen der melder sig til at kunne deltage.

Cecilie har mulighed for at deltage i reserve i tilfælde af at der ikke er andre der kan.

Jørgen sender en mail ud, om hvem der ønsker/kan deltage.

3. Forberedelse til EP valg  bestilling af plakater

Bestyrelsen er enige om at vi skal bestille så mange blomsterposer som vi kan, da vi tænker det er nemmere 
at få folk i tale, når vi uddeler blomsterposer fremfor flyers.

Vi bestiller de 300 plakater, som der er krav om.

Vi bestiller plakater af:

- Kira Hansen
- Rasmus Nordqvist
- Joan fra Guldborgsund

Jørgen står for planlægning af plakatophængning og uddelinger  alle har givet udtryk for at de gerne vil 
hænge plakater op.

4. 1. maj planlægningen

Cecilie Orienterer om 1. maj planlægningen. I år bliver det holdt på Maribo torv – til næste år i Nakskov.

Der er oprettet en fælles facebook og instagram, som bruges til at fremme 1. maj på lige vilkår for alle 
foreninger. Det er som udgangspunkt Cecilie som står for at poste på siderne, og lave grafik og klippe 
videoer.

Der er i forb. med kommunikationen nedsat en arbejdsgruppe, som laver en stor del af 
aktivitetsplanlægningen. Denne består af Lasse Falster (A), Cecilie (F), Morten Kristiansen (DEF), Marie 
Louise Villadsen (Ø) & Jamini Bredfeldt Nielsen (3F)

Til 1. maj vil der være en lang række aktiviteter:

- Hoppeborg
- T-shirt tryk
- Stærkmandskonkurrence
- Fanemarch med konkurrence for skoler og uddannelsessteder
- Musik
- M.m.



Der bliver bygget en talerstol udformet som en kæmpe øl-kasse.

Vi regner med to uddelinger inden 1. maj

Vi forsøger at skaffe gratis offentlig transport på dagen.

5. Landsmøde

Vi taler om LM papirer og processer.

- Der er indkommet mange ændringsforslag, som vil blive sammenskrevet af redaktionsudvalget til 
landsmødet.

- Storkreds Sjælland har møde samtidig med dette bestyrelsesmøde, men Michael Gråkjær sender en 
opdatering til os, så vi ved hvad der er aftalt i storkredsen.

- Der er et lovforslag om ændring af antal delegeret fra pr. 30. medlem til pr. 40. medlem. Dette har en
sammenhæng med at SF er vokset og man ønsker en begrænsning af antal delegerede.

o Vi har tidligere talt om at man evt. kunne lave en alternativ løsning, hvor der vil være et loft,
samt minimum af antal delegerede for at sikre en mere lige tilgang mellem land og by, hvor 
de store byer ofte har mange delegerede og bedre mulighed for at organisere sig på tværs.

6. Eventuelt

Ingen punkter under eventuelt
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